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متن پرسش

سلام خسته نباشید جناب استاد با توجه مطرح شدن شخصیت هایی مانند مختار - حضرت یوسف -

حضرت سلیمان و ... که جدیدا دوباره در بین عموم مردم مطرح شده اند و یا قبور بزرگانی که بعد از

سالیان مورد توجه عموم مردم قرار می گیرند را می توان چنین برداشت کرد که این بزرگواران مظاهر

اسما الهی هستند و با ظهور این اسما تجلیات آنها دوباره ظاهر شده اند مثلا با توجه به ظهور اسم

منتقم مختار ثقفی که مظهری از این اسم می باشد دوباره به صورت یک سریال ظهور پیدا می کند؟ آیا

این برداشت صحیح هست یا خیر ؟ تحلیل جناب عالی از این موضوع چیست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی؛ علیک السلام: نمیدانم میشود رجوع به خاطرهی مختار یا حضرت یوسف و حضرت

سلیمان«علیهماالسلام» را شرایط ظهور اسماء الهی که مناسب آنها هست دانست یا نه. موفق باشید


